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ПРОТОКОЛ 
от 

проведено заседание на постоянната комисия по Туризъм, екология селско стопанство и 
инвестиции (ТЕССИ) 

 
Днес 24.04.2024 г.  (сряда) от 13.30 ч. се проведе заседание на ПК по ТЕССИ, в състав: 
 
 ПК по ТЕССИ присъства Отсъства забележка 
1. Андрей Андреев – председател     
2. Елисавета Иванова– зам.-председател     
3. Христо Кюркчиев- член     
4. Пламен Андреев - член     
5. Хатидже Хасан  - член     
6. Хава Хамидова - член     

 
 В заседанието участваха инж. Янко Йорданов – кмет на общината, Анелия Асенова - 
председател на ОбС, Нина Асенова – зам.-кмет на Общината, Драгомира Андреев – директор 
ОА, Георги Стоев – директор на ОП Велики Преслав, Бончо Богданов – управител на БКС 
ЕООД, граждани. 
 Заседанието се води от Андрей Андреев – председател на ПК по ТЕССИ. 
 Председателят на комисията представи дневния ред и даде думата за предложения по 
него. 
 Предложения по дневния ред не постъпиха.  
 Председателят на комисията подложи на гласуване цялостния дневен ред. 
 С 4  гл. „за”  бе приет следния 

 
ДНЕВЕН РЕД: 

1- 3. Докладна записка от Б. Богданов – управител на „БКС“ ЕООД, относно финансов отчет 
за 2023 година на „БКС” ЕООД  гр. Велики Преслав.        
2- 4. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно отчет за дейността 
на ОП „Велики Преслав“ за 2023 година. 
3- 5. Докладна записка от Ян. Йорданов – кмет на Общината, относно отчет за дейността на 
Наредба № 1 за 2023 г. 
4- 6. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно проект на Наредба 
№4 за определянето и администрирането на местните такси, цени на услуги и права на 
територията на община Велики Преслав.   
5- 7. Докладна записка от М. Минчев – общински съветник и председател на ПК по 
ЗОРПККИ, относно приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредба № 11 за 
управление на отпадъците на територията на Община Велики Преслав. 
6- 8. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Наредба за 
изменение и допълнение на Наредба № 15 за условията и реда за използване на спортни 
обекти, собственост на община Велики Преслав.   
7- 9. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно сформиране на 
работна група за прилагане на Наредба за реда за изготвяне и образеца на план-сметката.  
8- 11. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно принципно 
съгласие за извършване на промяна на приетия с Решение № 78 от 19.02.2024 г. на ОбС - 
Велики Преслав бюджет на Община Велики Преслав за 2024 г. 
9- 12. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно даване на 
принципно съгласие за допълнително финансиране на ОУ „Христо Ботев“ с. Златар. 
10- 16. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно определяне на 
трудовите възнаграждения на кмета на община Велики Преслав и кметовете на кметства.  
11- 17. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно кандидатстване 
пред Агенцията за хората с увреждания за финансиране на проект „Осигуряване на външен 
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достъп и приспособяване на вътрешната среда на Спортна зала „Велики Преслав“ за хора с 
увреждания“. 
12- 18. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Споразумение за 
партньорство за подготовка и изпълнение на КИТИ № BG16FFPR003-2.001-0091 „Устойчива 
мобилност и равен достъп до качествено здравеопазване, образование и обществени услуги“. 
13- 19. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Споразумение за 
партньорство за подготовка и изпълнение на КИТИ № BG16FFPR003-2.001-0026 
„Приключения и отдих в долината на река Камчия“ - създаване на интегриран туристически 
продукт в устойчива околна среда. 
14- 20. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно сключване на 
споразумение за сътрудничество между Община Шумен, Община Велики Преслав и Община 
Каспичан с цел изработване на обща концепция и план за развитие на туризма.   
15- 25. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно проектиране и 
допускане изработването на частично изменение на ОУП, одобрен с Решение №414/07.12.2017 
г. на ОбС в обхвата на ПИ 58222.430.69 и 58222.430.70, м. „Бобая“, гр. В. Преслав. 
16- 29. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно нотариално 
заверено писмено съгласие по реда на чл. 60, ал. 6, т. 1 от Закона за водите, за достъп до ПИ - 
общинска собственост с идентификатор 73170.41.8, с. Троица, общ. Велики Преслав.  
17- 30. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно допускане до 
обществено обсъждане на терен общинска собственост за изграждане на приют за 
безстопанствени животни. 
 
 
По т.1: финансов отчет за 2023 година на „БКС” ЕООД  гр. Велики Преслав.    
Г-н Богданов представи докладната и проекта за решение, и предложи в проекта за решение да 
се добави т.4 с текст: „Непокритата загуба от 2022 г. в размер на 10 962.13 лв. да бъде покрита 
от неразпределената печалба от минали години. Загубата от текущата година – 2023 г. в 
размер на 6 564.48 лв. да бъде покрита от неразпределената печалба от минали години.“ 
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”.  
 Председателят подложи на гласуване предложението на г-н Богданов към проекта за 
решение да се добави т.4.  
 С 4 гл. „за“ предложението се прие. 
 С 4 гл. „за” проекта за решение с допълнителната т.4 бе приет. 
 
По т. 2: отчет за дейността на ОП „Велики Преслав“ за 2023 година. 
Г-н Г. Стоев представи отчета на ОП Велики Преслав. 
По отношение на броят чакащи (50 лица), желаещи да ползват услугата домашен социален 
патронаж, г-жа Х. Хасан постави въпрос - каква е причината те да не са включени. 
На въпроса г-н Стоев отговори, че по решение на ОбС бройката на потребителите, ползващи 
услугата ДСП е фиксирана на 250 души. 
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”.  
 С 4 гл. „за” проекта за решение бе приет. 

 
По т. 3: отчет за дейността на Наредба № 1 за 2023 г. 
Отношение по докладната взе г-жа Х. Хасан, която постави въпрос относно естеството на 
подадените до Общинска администрация жалби. 
На въпроса г-н Г. Георгиев, специалист Наредба 1 отговори, че жалбите са свързани с 
битовизми от всякакъв характер. 
Г-жа Ел. Иванова взе отношение и постави въпрос - добър вариант ли ще е инсталирането на 
видеонаблюдение в градския парк и централната част на града. 
На въпроса г-н Георгиев отговори. 
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”.  
 С 4 гл. „за” проекта за решение бе приет. 
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По т. 4: проект на Наредба №4 за определянето и администрирането на местните такси, цени 
на услуги и права на територията на община Велики Преслав.   
Вносителят, инж. Йорданов представи докладната записка и проекта на Наредба и допълни, че 
в Приложение №5 е допусната техническа грешка в ред 24 и ред 32. Срока в графа „Срок за 
изпълнение в дни“ по т.24 – да се чете „до 2 дни“; по т. 33 – да се чете „до 3 месеца“. 
 Други предложения не постъпиха. 
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”.  
 С 4 гл. „за” проекта за решение с техническата грешка в Приложение №5 бяха приети. 

 
По т. 5: приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредба № 11 за управление на 
отпадъците на територията на Община Велики Преслав. 
Г-жа Х. Хасан предложи докладната записка да не се разглежда, след като вносителят 
отсъства. 
Предложението на г-жа Хасан бе подложено на гласуване и с 4 гл. „за“ бе прието. 
 
  
По т. 6: Наредба за изменение и допълнение на Наредба № 15 за условията и реда за 
използване на спортни обекти, собственост на община Велики Преслав.   
Отношение по докладната записка взеха Андрей Андреев и Хатидже Хасан. 
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”.  
 С 4 гл. „за” проекта за решение бе приет. 

 
По т. 7: сформиране на работна група за прилагане на Наредба за реда за изготвяне и 
образеца на план-сметката.  
Г-жа Х. Хасан предложи в състава на работната група да влязат председателят на ПК по 
Бюджет, г-н Иван Батов и председателят на ПК по Законност, г-н Минчо Минчев. 
Г-жа Ан. Асенова взе отношение и предложи на мястото на г-н Минчев да влезе председателят 
на ПК по Туризъм и екология, г-н Андрей Андреев, пред вид това, че в ресора на комисията по 
туризъм влиза и екология, отпадъци и т.н. 
Г-жа Ел. Иванова подкрепи предложението за г-н Андрей Андреев. 
Председателят подложи на гласуване предложението за г-н Иван Батов и г-н Андрей Андреев. 
 С 4 гл. „за” предложението се прие. 
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”.  
 С 4 гл. „за” проекта за решение бе приет. 

 
По т. 8: принципно съгласие за извършване на промяна на приетия с Решение № 78 от 
19.02.2024 г. на ОбС - Велики Преслав бюджет на Община Велики Преслав за 2024 г. 
Отношение по докладната взеха Хатидже Хасан, Анелия Асенова.  
Г-жа Хасан заяви, че ще подкрепи докладната. 
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”.  
 С 2 гл. „за” и 2 гл. „въздържал се“ проекта за решение не бе приет. 

 
По т. 9: даване на принципно съгласие за допълнително финансиране на ОУ „Христо Ботев“ с. 
Златар. 
Подробни разяснения по докладната даде вносителят, инж. Йорданов. 
Г-н Йорданов добави още, че към днешна дата ремонтът на училището е приключил, м. май 
ще се знае точната сума по разхода и за м. май ОбА ще внесе ДЗ с конкретните цифри за 
гласуване от ОбС.  
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”.  
 С 4 гл. „за” проекта за решение бе приет. 

 
По т. 10: определяне на трудовите възнаграждения на кмета на община Велики Преслав и 
кметовете на кметства.  
Г-жа Х. Хасан взе отношение и предложи възнаграждението на кмета на общината също да се 
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увеличи с 10% и да стане 3 960.00 лв. 
Г-жа Х. Хамидова подкрепи направеното предложение. 
Г-жа Хасан постави и доуточняващ въпрос по отношение на т.4 от проекта за решение - какво 
се има предвид „допълнително възнаграждение за постигнати резултати“. 
На въпроса г-жа Др. Андреева - директор ОА, отговори. 
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”.  
 Предложението възнаграждението на кмета на Общината да се увеличи и да стане 
3 960.00 лв. се подложи на гласуване и с 4 гл. „за“ се прие. 
 С 4 гл. „за” проекта за решение с промяната бе приет. 

 
По т. 11: кандидатстване пред Агенцията за хората с увреждания за финансиране на проект 
„Осигуряване на външен достъп и приспособяване на вътрешната среда на Спортна зала 
„Велики Преслав“ за хора с увреждания“. 
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”.  
 С 4 гл. „за” проекта за решение бе приет. 

 
По т. 12: Споразумение за партньорство за подготовка и изпълнение на КИТИ № 
BG16FFPR003-2.001-0091 „Устойчива мобилност и равен достъп до качествено 
здравеопазване, образование и обществени услуги“. 
  Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”.  
 С 4 гл. „за” проекта за решение бе приет. 

 
По т. 13: Споразумение за партньорство за подготовка и изпълнение на КИТИ № 
BG16FFPR003-2.001-0026 „Приключения и отдих в долината на река Камчия“ - създаване на 
интегриран туристически продукт в устойчива околна среда. 
  Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”.  
 С 4 гл. „за” проекта за решение бе приет. 

 
По т. 14: сключване на споразумение за сътрудничество между Община Шумен, Община 
Велики Преслав и Община Каспичан с цел изработване на обща концепция и план за развитие 
на туризма.  
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”.  
 С 4 гл. „за” проекта за решение бе приет. 

 
По т. 15: проектиране и допускане изработването на частично изменение на ОУП, одобрен с 
Решение №414/07.12.2017 г. на ОбС в обхвата на ПИ 58222.430.69 и 58222.430.70, м. „Бобая“, 
гр. В. Преслав. 
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”.  
 С 4 гл. „за” проекта за решение бе приет. 
 
По т. 16: нотариално заверено писмено съгласие по реда на чл. 60, ал. 6, т. 1 от ЗВ, за достъп 
до ПИ - общинска собственост с идентификатор 73170.41.8, с. Троица, общ. Велики Преслав.  
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”.  
 С 4 гл. „за” проекта за решение бе приет. 

 
По т. 17: допускане до обществено обсъждане на терен общинска собственост за изграждане 
на приют за безстопанствени животни. 
Ан. Андреев взе отношение и изказа мнение, че е съгласен двата имота под номер VII и VIII в 
проекта за решение, с номера 58222.327.17 и 58222.327.18, м. „Илчова бахча“, гр. Велики 
Преслав, предложени в становището на сдружение Милосърдие, като подходящи за 
изграждане на приют за безстопанствени кучета, да бъдат допуснати до обществено 
обсъждане от населението. 
Г-н Ан. Андреев допълни, че е „за“ двата имота, но е против изграждането на кучкарник. 
По отношение на имоти с номера I, II, III, IV, V и VI се изказа мнение, че същите са 
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обсъждани в предходни заседания на постоянни комисии и на заседание на ОбС, не са 
подходящи, за имотите има подписки от жителите на с. Осмар, с. Златар, с. Кочово и с. Суха 
река против изграждането на приют. 
Отношение взеха г-жа Иванова и г-жа Хасан. Поставени бяха въпроси дали тези два имота 
отговарят на изискванията за отстояние, пред вид това, че имотите са в близост до р. Камчия. 
 Г-н Ан. Андреев предложи да се гласува само т.1.  
 По т.2 комисията не предлага имоти за обществено обсъждане. 
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”.  
 Т. 1 се подложи на гласуване и с 4 гл. „за” се прие. 
 

 
Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 15:30 ч. 
Настоящият протокол е изготвен в един екземпляр. 

 
 

 Андрей Андреев, п 
 Председател на ПК по ТЕССИ 
 
 
 Изготвил, п 
 Т. Янкова – гл. спец АО в Звено за Обслужване на ОбС 
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